



CMP/JAN/2026/0019

إعلانAnnouncement

Date	20/01/2026	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنثش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	اسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	توقيع مذكرة تفاهم مع شركة الخليج للتدريب والتعليم Signing MOU with Al-Khaleej Training and Education Company	الموضوع
Information	<p>تود مجموعة جي إف إنثش المالية ش.م.ب. ("المجموعة") إعلام السادة المساهمين عن توقيع مذكرة تفاهم غير ملزمة مع شركة الخليج للتدريب والتعليم، شركة عامة مدرجة في السوق المالي السعودي (تداول)، وذلك لبحث سبل التعاون المشترك لدمج أصول وشركات التعليم للطرفين (وعددها 23 مدرسة وجامعة) من خلال تبادل الأسهم العينية بنسبة 100%. وبهدف الدمج إلى تأسيس كيان جديد (شركة مساهمة سعودية أو صندوق تعليمي) بغض إدارجه في السوق المالي السعودي (تداول) خلال مدة تتراوح من 24 إلى 36 شهر من إتمام الصفقة بعد الحصول على المواقف النظامية.</p> <p>GFH Financial Group B.S.C. ("GFH") would like to update the shareholders that it has signed a non-binding Memorandum of Understanding with Al Khaleej Training and Education Company, a public company listed on Saudi Stock Exchange (Tadawul), to explore potential collaboration on the merger of their educational assets and companies (23 schools and a university) through a 100% exchange of in-kind shares. The merger aims to establish a new entity (a Saudi joint-stock company or an educational fund) to be listed on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) within 24 to 36 months of the transaction's completion, subject to obtaining the necessary regulatory approvals.</p>	المعلومة
Expected Financial Impact	<p>من المتوقع أن يكون لهذه العملية تأثير إيجابي على قيمة الأصول المدموجة والمتوقع ادراجها، وقيمة ملكية المجموعة المصاحبة لذلك.</p> <p>This transaction is expected to have a positive impact on the value of the merged assets to be listed, and the associated value of the group's investments.</p>	التأثير المالي المتوقع
Previous relevant disclosures (if any)	لا يوجد NIL	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Mariam Jowhary	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	المسمن الوظيفي
Company Seal		التوقيع
		<p>DocuSigned by:</p>  <p>57756E47F0FB486...</p>